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Pan
Artur Kijewski

Radny
Rady Miasta Kalisza

           W odpowiedzi  na interpelację  zgłoszoną w dniu 11.08.br.  w sprawie  wykonania  remontu

ul. Podmiejskiej na odcinku od ul. Górnośląskiej do Ronda Westerplatte, uprzejmie informuję jak niżej.

Analizując Pana wniosek potwierdzam, iż zasadna jest poprawa stanu technicznego nawierzchni

jezdni wskazanego odcinka ul. Podmiejskiej po stronie numerów nieparzystych. Jednak z uwagi na zakres

i charakter  prac,  zadanie  to  winno  być  realizowane  jako  inwestycja,  co  w  konsekwencji  wiąże  się

z koniecznością  zabezpieczenia  odpowiednich  środków  finansowych  w Budżecie  Miasta  Kalisza.

W związku z powyższym, podjęte zostaną starania,  aby na etapie prac nad projektem Budżetu Miasta

Kalisza  na  2021  rok  zadanie  polegające  na  kompleksowej  przebudowie  ul. Podmiejskiej

na przedmiotowym  odcinku  zostało  w  nim  uwzględnione.  Pragnę  podkreślić,  iż  ostateczną  decyzję

podejmować  będzie  Rada  Miasta  Kalisza  na  etapie  uchwalania  budżetu  na  2021r.,

jednak z uwzględnieniem możliwości finansowych Miasta oraz hierarchii potrzeb w odniesieniu do całego

miasta.

w z. Prezydenta Miasta Kalisza
/…/

Grzegorz Kulawinek
Wiceprezydent Miasta Kalisza




